
Club Parapente Syd

Protokoll styrelsemöte.

Datum: 2024-03-17, kl 13:15-14:00
Plats: Byahuset i Kåseberga

Närvarande:
Olle Hedbrant, ordinarie ledamot, ordförande
Roger ”Kalle” Jönsson, ordinarie ledamot, kassör
Pierre Rosén, ordinarie ledamot
Anders Larsson, ordinarie ledamot
Birgitta Rembratt Svensson, ordinarie ledamot
Mikael Karlsson, ordinarie ledamot
John Nordfjäll, suppleant
Peter Lord, suppleant

Frånvarande:
Niklas Sandgren, ordinarie ledamot
Algut Cunningham Cole, ordinarie ledamot

Val av ordförande för mötet
Olle Hedbrant

Val av Sekreterare och Justeringspersoner
Anders Larsson valdes till sekreterare.
Mikael Karlsson och Peter Lord valdes till justeringspersoner.

Behandling av Motioner som inkommit efter förra styrelsemötet
Motion nr 2:
Hej!
Jag vill bara påpeka att våra svenska teleoperatörer planerar att
släcka ner 2G-nätet (GPRS) i Sverige under 2025. Det innebär att våra
vindmätare kommer att sluta fungera.
Mig veterligen drabbas samtliga vindmätare vi har i vår arsenal och
mitt förslag är därför att vi börjar lägga pengar på hög, så vi har
råd att investera i nya vindmätare när de gamla slutar fungera.
Jag vill att detta är högsta prio och att vi inte lägger pengar på
andra dyra saker förrän finansieringen är säkrad.
Blå himmel, /David Bengtsson

Styrelsens yttrande: Förslag att godkänna motionen..
Styrelsen har börjat jobba med frågan innan motionen kom in.



Motion nr 3:
Jag önskar att det fortgår med friflygträffar runtom i skåne.
Men även ett par PM träffar åtminstone med flyins tex.
Med grillning och ev. övernattning.
Hade varit mkt kul.
Skulle även vara kul om det kunde göras en utlandsresa med möjlighet att uppgradera licens tex.
Mvh. på återhörande. Martin Jönsson.
Styrelsens yttrande: Styrelsen kan inte ta på sig att arrangera resor men uppmuntrar frivilliga
medlemmar att driva detta. Klubben stöttar ekonomiskt (enligt beslut från årsmötet 2023).

Vinsch:
Kalle meddelade att det är för sent att så gräs - kommer inte att ta sig. Om behov kvarstår är det
bättre att så gräs till hösten så att det hinner ta sig.

Paramotor:
Paramotor avrostning och paramotor träff planerat till 20 - 21/4 med reservdagar 27 - 28/4 vid
Borrby.

Klubbresa:
Diskuterades inte på mötet.

CPS träning:
Peter planerar för att hålla i avrostning i skolbacken. Datum: 5 maj med 9 maj som reservdag.
Ta hjälp av Tony för att lägga upp info på FB.
Någon (Peter??) ska kolla med Christer om låneskärmarna kan förvaras hemma hos honom i
Kåseberga.

Vindmätarna:
Bidragsansökan har skickats in till SSFF. Den kommer att tas upp på nästa styrelsemöte.
Anders fick i uppdrag att även skicka in bidragsansökan till Sveriges Flygsportförbund.
Anders ska undersöka om vi kan koppla in luftfuktighetsmätare på stationen vid Stigs backe för
att förhoppningsvis kunna detektera dimma då kameran slutat fungera och det inte finns stöd för
kamera i de nya stationerna.
Anders lägger beställning på tre nya stationer (till att börja med).

Info till Nya Medlemmar:
Pierre har gjort förslag på välkomstmail att skicka ut till nya medlemmar. I princip är förslaget
bra men styrelsen är överens om att det bör kortas ned lite. Birgitta ska titta mer på
formuleringarna och ge förslag på förändringar.

Övrigt:
 Tandemskärmen är nu trimmad och har kommit tillbaka från Nova. Förslag att göra formulär

(liknande det för låneskärmarna) för administration av tandemskärmen.



 Förbundet har årsmöte 31/3. Olle kommer att deltaga men CPS borde ställa upp med fler
deltagare - vem kan??

Planerade aktiviteter 2024:
 Röjning av starten vid Vik. Söndag 14:e april.
 PM avrostning 20 - 21/4 med reservdagar 27 - 28/4
 Strandstädning med grillning. Söndag 5:e maj (Niklas)
 Avrostning och klubbpresentation med korvgrillning. Ta med låneskärmarna. 5:e maj med

reservdag 9 maj (Peter)
 Markhantering med Essie - 10 - 11 augusti.

Vid protokollet Ordförande

________________ _______________
Anders Larsson Olle Hedbrant

Justeras Justeras

________________ ________________
Mikael Karlsson Peter Lord


